
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

 

sa  3. proširene sednice Izvršnog odbora Saveza radio-amatera 

Vojvodine, koja je održana dana 18. juna 2017. godine sa početkom u 

16,00 časova u prostorijama SRV u Novom Sadu. 

 

Prisutni: Keki Laslo, yt7dq, Hajošević Aleksandar, yt3h, Zaklan 

Staniša, yu7ac, Bariček Laslo, yu7cm, Lačok Vladimir, yu7yz, 

Stepanov Stevan, yu3aa, Mrkšić Teodor, yu7ar i Miljkovac Milan, 

yu2mex. 

 

 Predsednik SRV Keki Laslo je otvorio sednicu IO SRV i 

predložio sledeći: 

 

  d n e v n i   r e d: 

 

 1. Aktualna problematika u SRV, 

 2. Razno. 

   

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

AD-1 

 

 Predsednik SRV Keki Laslo je obavestio prisutne o realizaciji 

zadataka iz Plana rada SRV za ovu godinu. 

 U vezi računa od strane Gradske uprave za imovinu i imovinsko-

pravne poslove Novog Sada od 31. maja 2017. godine  broj 

2017.05007408-2, kojim je povećan zakup prostorija SRV, objašnjenje 

je dao sekretar SRV Lačok Vladimir i tehnički sekretar Miljkovac 

Milan. Došlo je do greške prilikom obračunavanje visine zakupa, gde 

nije izvršeno smanjenje zakupa za 30 % po osnovu plaćanja u 

zakonskom roku, kako je to bilo u prethodnim računima, iako je 

račun izmiren u zakonskom roku. Tehnički sekretar će kontaktirati 

nadležne u upravi kako bi se sledeći račun umanjio za iznos, koji 

je više uplaćen. 

 Dogovoreno je da se tehnički sekretar premesti u veću 

prostoriju, gde se sada nalazi arhiva a da se arhiva izmesti u malu 

prostoriju. Prostoriju srediti da se mogu primati stranke, 

održavati sednice izvršnog odbora i komisija i za rad QSL službe.  

 Tehnički sekretar je informisao da se su razvrstane i poslate 

sve prispele QSL karte, ali da ima QSL karata za radio-amatere koji 

nisu članovi SRV. Odlučeno je da se istim uputi dopis da plate 

članarinu. U suprotnom, karte će biti vraćene pošiljaocu. 

 Staniša Zaklan je predložio da se ponovo pošalje dopis u APV, 

ali sada predsedniku Vlade APV da primi delegaciju SRV u cilju 

informisanja o stanju u našoj organizaciji. Članovi IO SRV su to 

podržali, s tim  da je neophodno napraviti celokupnu analizu 

stanja, počev od mesta i uloge radio-amatera u društvu a posebno u 



odbrani i vanrednim situacijama, članstvu, obuci i osposobljavanju, 

takmičenjima, postignutim rezultatima, pa sve do finansiranja i 

obezbeđenja prostorija za rad. 

 U vezi tačke 3. Plana rada, koja se odnosi na organizovanje 

ispita za radio-amaterske klase, odlučeno je da treba obavestiti 

zainteresovane klubove i pojedince da će SRV organizovati ispite, 

te da se prijave u sekretarijatu SRV. 

 Staniša Zaklan je preuzeo na sebe da uputi dopis RATEL-u u 

vezi njihovog akta broj: 1-01-347-74/17-1 od 28.03.2017.g. a u vezi 

predmeta Neprimereneo korišćenje amaterskog repetirora R-5 

postavljenog na Fruškoj Gori, pošto je utvrđeno da navedena lica 

nisu članovi SRV. 

 Takođe je obavestio članove IO SRV o do sada preduzetim merama 

povodom ovog problema. Na osnovu konsultacije sa našim članom i 

advokatom Vojom Andrejevićem - YU7VA, moramo obezbediti tehničke 

uslove da se sve emisije na R-5 snimaju i o tome obavezno 

obavestiti javnost, odnosno korisnike R-5, jer samo tako 

prikupljeni podaci o prekršiocima propisa mogu da se koriste na 

sudu. Laslo Bariček je preuzeo na sebe obezbeđivanje zvučne kartice 

za te potrebe. 

 Dogovoreno je da se na preko liste yu0v i yu0s obaveste 

klubovi i pojedinci da se 17. i 18. juna o.g. održava takmičenje 

Tesla memorijal na 50 MHz. 

 Aleksandar Hajošević je informisao članove IO SRV o uspešno 

održanom ARG memorijalu Dragan Relić 2017 u kampu Crvenog krsta 

Sombor u Bačkom Monoštoru dana 2. i 3. juna o.g. u organizaciji RK 

YU7KMN, na kome je bilo 57 takmičara iz Srbije i gosti iz BiH. 

 Na osnovu predloga Staniše Zaklana  a u vezi tačke 10. Plana 

rada za ovu godinu, Organizacija Zbora - ARG i HST takmičenje, 

povodom Dana SRV u oktobru, načelno je dogovoreno da se isti održi 

u kampu u Somboru. Termin, eventualna participacija i ostali 

detalji će se utvrditi naknadno, stim da SRV preuzima na sebe 

troškove organizacije (nagrade i ručak za takmičare). 

 Stepanov Stevan je rekao da su propozicije za takmičenje 

Memorijal Vojislav Kapun, u skladu sa datim primedbama od strane 

učesnika, malo izmenjene. 

 Lačok Vladimir je predložio da se naši članovi, koji su 

istovremeno i članovi drugih takmičarskih komisija, založe za 

ukidanje ograničenja u svim takmičenjima u pogledu dodela nagrada, 

odnosno da se ukinu uslovljavanja sa brojem učesnika (primljenih 

dnenvika) u određenim kategorijama. Laslo Bariček je rekao da će to 

biti urađeno u YUDXC. 

 Sednica je završena u 17,30. 

  

 

Zapisničar:        Predsednik SRV 

Vladimir Lačok       Keki Laslo 

 


